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Kérdés
az Országgyűlés Elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Mit tartalmaz a Budapest-törvény? címmel az Országgyűlés Házszabályáról szóló
46/1994 . (IX. 30.) OGY. határozat 91 . §-a alapján, kérdést kívánok benyújtani Gyenesei
István önkormányzati miniszter részére.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Budapest, 2008 . december 19 .

Dr. Na Gábor Tamás
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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Tisztelt Miniszter Úr !

A Népszava című napilap a közelmúltban arról számolt be, hogy a kormány és a főváros
decemberben megalkotja a Budapest-törvényt koncepcionális tervét . A sajtóban megjelent
hírek szerint az új jogszabály olyan kétharmados parlamenti többséggel módosíthat ó
szabályozási kérdéseket rögzítene, mint az önkormányzati képvisel ők számának csökkentése
vagy a jegyzők és az alpolgármesterek jogállása.

A jogszabály-tervezet nevesítené a jövőbeni kulcsfontosságú budapesti fejlesztéseket, a
kormány és a főváros útfelújítási programját, az egészségügyi és oktatási fejlesztéseket és a
BKV működési feltételeit is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért van szükség a Budapest-törvény megalkotására, mi a célja a jogszabály
megalkotásának?

Miért nem az önkormányzati törvény keretében rendezi a kormány a jegyz ők és az
alpolgármesterek jogállását?

Milyen alapon kerül meghatározásra, hogy melyek lesznek azok a fővárosi fejlesztések,
amelyek szerepelnek majd a törvényben?

A kormány bevonja-e a Budapest-törvény el őkészítésébe az érintett szervezeteket, máso k
mellett a kerületi önkormányzatokat?

Budapest, 2008 . december

Dr. Nagy Gábor Tamá s
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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